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Wij zijn al in de maand maart aangekomen! De tijd vliegt. De donkere wintermaanden 
zijn stilaan achter ons. Dit geeft voor velen onder ons een boost om met nieuwe 
ideeën onze bedrijfsprocessen te verbeteren. De presentatie van Geert Vromman was 
hiervan al een voorsmaakje. We mochten heel wat inzichten en inspiratie krijgen 
hoe we AI in onze bedrijven en processen konden implementeren en dit met de 
nodige aandacht voor ethische aspecten. Ook onze volgende meeting zal zeker 
een boost geven voor inspiratie want Geert Janssen zal ons heel wat info geven 
over digitalisering en participatief ondernemen. Ondertussen hebben wij ook het 
maximum aantal inschrijvingen behaald voor onze korte reis naar Stuttgart. Ons 
team legt de laatste hand aan de te bezoeken plaatsen en natuurlijk vergeten wij 
de interne mens niet bij al die activiteiten. Het zal een leuke, drukke reis worden!

Beleven we een uitzonderlijke periode in de geschiedenis of is dit de zoveelste herhaling 
van wat we eigenlijk al hadden moeten weten? Honderd jaar geleden vreesde men al dat 
slimme machines de mens zouden uitroeien. Ook de drang naar autoritair leiderschap was 
alomtegenwoordig. Verstandige mensen waarschuwden tegen kortetermijndenken zoals het 
gebruik van handelstarieven of een blindelings vertrouwen in de beurs. Welke lessen kunnen 
we hieruit leren voor onze eigen toekomst? Is Europa opgewassen tegen deze uitdagingen of 
blijven we hopeloos verdeeld achter? Wat moet er in eigen land gebeuren om de volgende 
trein niet te missen? …
 
Geert Janssens is hoofdeconoom ETION en expert participatief ondernemen. Hij publiceert 
vooral rond macro-economische onderwerpen en bedrijfseconomische vraagstukken. Hij is een 
kritisch denker over o.a. digitalisering en duurzaamheid. Als expert en pleitbezorger van 
participatief ondernemen helpt hij ondernemingen op weg naar hedendaagse businessmodellen 
gebaseerd op gedeeld leiderschap. Hij is auteur van de boeken De muizenval (2014), De bewuste 
belegger (2017), Waardevol Werkloos (2019)  en Iedereen eigenaar (2021).
  
Het belooft wederom een boeiende ochtend te worden; inschrijven is de boodschap!

Voorwoord van Michel,  
voorzitter 2024-2025
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Voorzitter Ontbijtclub
2024 – 2025

Volgende sessie op 20/3/2025: met Geert Janssens 
over “De nieuwe wereldorde”
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Terugblik: vorige sessie Geert Vromman 
over “Artificiële Intelligentie”
Afgelopen donderdag was 
het wederom een boeiende en 
leerrijke ontbijtvergadering! 
Geert Vromman van Cropland 
nam ons mee in de fascinerende 
wereld van A.I. en liet zien hoe 
deze technologie niet alleen een 
buzzword is, maar een échte 
motor voor groei en innovatie binnen 
bedrijven.
Van de evolutie van A.I. en machine 
learning tot de concrete toepassingen 
die nu al impact maken – de interactie en 
nieuwsgierigheid in de zaal maakten het 
des te boeiender.
Geert benadrukte dat A.I. niet alleen draait om geavanceerde 
algoritmes en data-analyse, maar ook om het creëren van 
waarde door middel van slimme automatisering en verbeterde 
besluitvorming. Hij deelde inspirerende voorbeelden van 
bedrijven die A.I. succesvol hebben geïntegreerd in hun 

processen, van voorspellend onderhoud 
in de productie tot gepersonaliseerde 
marketingstrategieën.
Daarnaast werd er aandacht besteed aan de 
ethische aspecten van A.I. en het belang van 
transparantie en verantwoordelijkheid bij het 
gebruik van deze technologie. 
 
Kortom, het was een ochtend vol inzichten en 

inspiratie, waarbij duidelijk werd dat A.I. een cruciale rol speelt 
in de toekomst van bedrijfsvoering. De deelnemers verlieten de 
vergadering met een frisse blik en nieuwe ideeën om A.I. binnen 
hun eigen organisaties te implementeren.

Van 24 april tem 28 april organiseren wij een korte reis aan 
Stuttgart. 

Onze afspraak start op donderdag 24 april om 16.00 u in 
de bar van ons hotel, waar wij u opwachten voor een apero! 
U dient dus via eigen vervoer naar Stuttgart te komen! Dit 
kan via trein, vliegtuig of via uw wagen. Het bestuur werkt 
nog aan een rit “bolleke-pijltje” voor diegene die graag een 
“autobaanvrije” rit wensen. 

Op de planning staat een bezoek aan het museum van 
Mercedes, een bezoek aan de Kärcher fabriek en een 
bezoek aan de Porsche fabriek op vrijdagnamiddag. Mbt 
dit laatste bezoek is er een maximum aantal bezoekers = 
24 personen. Daarom dienen wij het principe first come first 
serve toe te passen mbt inschrijving voor deze trip. Blijkt nu 
dat er meer personen als 24 zich inschrijven dan zullen wij 
voor die personen een alternatief bezoek organiseren op die 
vrijdagmiddag. 

Hou rekening met een budget van € 3.000 per koppel. Hierin 
zit het hotel met ontbijt, lunchen, diner’s, museumtoegang en 
fabriekstoegang onder begeleiding van een gids alsook de 
bus die wij huren om ons te verplaatsen naar de verschillende 
locaties. 

Save the DateKorte reis: 

Er is uiteraard één avond niet 
ingevuld zodat de leden vrij zijn 
om een eigen restaurant/uitstap te 
regelen naar keuze voor hun eigen 
rekening. We voorzien tevens een 
of meerdere stadsbezoeken en vrije 
tijd. 

Indien u zich nog wenst in te schrijven neem contact met het 
bestuur.
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SD Schrijnwerkerij en Interieurbouw verkozen tot 
‘Digitale Onderneming van het jaar’ op gala van 
de Gouden Baksteen

Bouwunie organiseert de wedstrijd De Gouden Baksteen om de 
bouwsector positief in de kijker te zetten en bedrijven die “in 
deze toch wel moeilijke tijden” uitblinken, in de bloemetjes te 
zetten. SD Schrijnwerkerij en Interieurbouw uit Herentals mocht 
de Gouden Baksteen voor ‘Digitale Onderneming van het jaar’ 
naar huis gaan.

SD Schrijnwerkerij en Interieurbouw is al een dikke 15 jaar actief 
in de sector. “Het bedrijf blinkt uit op digitaal vlak omdat het 
onder andere investeerde in een eigen specifiek ERP-systeem”, 
wist de jury.  Arbeiders hebben ook specifieke apps en tools 
beschikbaar die ze kunnen gebruiken voor communicatie en 
planning. Net als de bedienden die op hun beurt eigen digitale 
toepassingen hebben om het contact met klanten, collega’s of 
partners te verbeteren.

“Van financiële processen, calculatie, telefonie tot werfopvolging, 
alles is zo veel mogelijk gedigitaliseerd. Ook AI doet stilaan zijn 
intrede bij SD. Het bedrijf blijft constant innoveren en speurt 
voortdurend naar nieuwe digitale mogelijkheden”, klinkt het. 
Het Kempens bedrijf nam het in de finale op tegen Boud uit 
Willebroek en KDS uit Beveren. Naast Digitale Onderneming 
werden er ook prijzen uitgereikt aan de Belofte, Werkgever en 
Duurzame Onderneming of Project van het Jaar.
“Deze award is een geweldige erkenning voor ons harde 
werk en de innovatieve stappen die we de afgelopen jaren 
hebben gezet”, zegt Stijn Dirken, oprichter en bestuurder van 
SD Schrijnwerkerij & Interieurbouw.

Deze award is een mooie mijlpaal, maar SD blijft vooruitkijken. 
Het bedrijf werkt aan automatisering in het atelier, geavanceerde 
gereedschapsbeheer-systemen en verdere AI-integraties. Ook 
wordt onderzocht hoe robotisering bepaalde repetitieve taken 
kan versnellen.
SD Schrijnwerkerij en Interieurbouw, dat intussen 65 vakmensen 
telt, viel vorig jaar ook al in de prijzen op het gala van de 
Gouden Baksteen. Het bedrijf werd toen uitgeroepen tot 
‘Werkgever van het jaar 2024’.

*  SD Schrijnwerkerij 
    Betrokken lid: Stijn Dirken

“Digitalisering is voor ons geen trend, maar 
een fundamenteel onderdeel van onze 
bedrijfsstrategie. Dankzij onze digitale 
tools en toepassingen werken we efficiënter, 
communiceren we vlotter en blijven we een 
voorloper in onze sector. Deze prijs is dan 
ook een beloning voor ons hele team.”
 
Stijn Dirken
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INTERVIEW ONTBIJTCLUB
Lennart Verleye – Kenter 

PERSOONSFICHE:

• Voor- en achternaam: Lennart Verleye
• Leeftijd: 24
• Functie: Projectingenieur
• Aantal jaren actief in het bedrijf: 1.5 jaar
• Bedrijfsactiviteiten- en specialisatie: hoogspanningscabines en 

batterijsystemen
• Aantal medewerkers: 6
• Gemeente: Herentals
• Telefoonnummer: +32 469 16 74 72
• Website: https://www.kenter.be/
• Slogan bedrijf: jouw energiezekerheid
• Levensmotto: “Twenty years from now you will be more disappointed 

by the things that you didn’t do than by the ones you did do. So, 
throw off the bowlines, sail away from safe harbor, catch the trade 
winds in your sails. Explore, Dream, Discover.” -Mark Twain

• Learning uit het vak (iets belangrijks dat je ‘on the job’ geleerd hebt 
en anderen wil meegeven): er bestaan geen domme vragen. Niet 
bang zijn om dingen te vragen die voor andere misschien voor de 
hand liggend lijken. 

1. Kan je kort uitleggen waar je bedrijf voor staat 
en wat de visie erachter is?

Kenter Belgium is de drijvende kracht achter een veranderende, 
innoverende en samenwerkende energiemarkt. In een wereld vol 
uitdagingen, biedt Kenter producten, services en oplossingen die 
zorgen voor de energiezekerheid en duurzame vooruitgang van 
zakelijk België.
Niet door erover te blijven praten, maar door het gewoon te 
doen. Dat is onze kracht. Wij hebben de ervaring, de mankracht, 
de kennis en de middelen. Wij komen niet alleen met advies en 
ideeën. Wij maken ze ook waar.
Tegen welke uitdaging je ook aanloopt, wij helpen jou met een 
passende oplossing zodat je weer vooruit kunt. Van infrastructuur tot 
energieopslag, van meetdiensten tot onderhoud, van financiering 
tot partnerships en van databeheer tot inzicht en advies.
Elke dag zetten wij ons in zodat ook jouw bedrijf of instelling 
zorgeloos mee kan in de veranderende wereld van energie. 
Wij geloven dat dit nodig is voor een succesvolle en duurzame 
toekomst voor België als geheel. Kies daarom voor ons als partner 
die alles in huis heeft om al je energievraagstukken snel op te 
lossen, zodat jij vooruit kunt.

2. Hoe ziet een dag in jouw job eruit?
Aangezien we bij Kenter België maar met 6 medewerkers zijn, 
zien mijn dagen er nooit hetzelfde uit. 
Sommige dagen zit ik op kantoor, of thuis bureauwerk te doen. 
Denk aan offertes opstellen, communiceren met klanten en 

leveranciers, technische dossiers opstellen, projectengineering, 
etc.  
Andere dagen ben ik op de baan. Denk aan werfbezoeken, 
klanten bezoeken samen met de accountmanagers (technische 
ondersteuning), beurzen bezoeken, leveranciers bezoeken, …

3. Wat maakt je job zo interessant?
Geen enkele dag is hetzelfde. Hierdoor heb ik enorm veel 
vrijheid in de uitvoering van mijn job. Daarbaast is de continue 
evolutie in de sector heel interessant: zowel technologisch als 
qua regelgeving. 

4. Wat heb je hiervoor gestudeerd?
Ik heb een master Industriële Ingenieurswetenschappen, 
richting elektrische energie aan de KU Leuven (campus 
Geel) gestudeerd. Daarna heb ik ook nog een master in het 
management behaald aan de KU Leuven, campus FEB Leuven. 

5. Waarom en hoe ben je gestart met/in de on-
derneming? Wat was de drijfveer?

Mijn voornaamste drijfveer om bij Kenter te starten was de 
hoogspanningssector: dit interesseert mij enorm. Het is een 
meer ‘exotische’ variant op de laagspanningssector die 
iedereen kent. 

6. Hoe gaat het momenteel met het bedrijf?
Dit jaar staan we er goed op, we hebben enkele grote projecten 
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gescoord, waar we nu al fier op zijn! De grote uitdaging is nu 
de marketing afstellen op de Belgische markt (van oorsprong 
is Kenter een Nederlands bedrijf). Naamsbekendheid en 
‘exposure’ op het internet zijn werkpuntjes. 

7. Waar liggen de uitdagingen voor de onderne-
ming binnen het bedrijf?

Uitdaging voor Kenter zit hem in naamsbekendheid creëren 
in België. Dit zowel door de marketing op punt te stellen, als 
goede referenties binnen te halen. 

8. Hoe zie jij de toekomst? Liggen er uitdagende 
plannen in het verschiet?

De toekomst voor mijn sector (energievoorzieningen) is zeer 
uitdagend. We staan voor een gigantische uitdaging, namelijk 
de energietransitie. Fluvius en FEBIAC prognosticeren dat er 
1.7 miljard € geïnvesteerd zal worden in energievoorzieningen 
(lees hoogspanningscabines) in de komende 9 jaar, enkel en 
alleen door het elektrificeren van de transportsector. 
Daarboven brengt de energietransitie ook veel veranderingen 

met zich mee op vlak van wetgeving, maar ook nieuwe 
technologieën die ook weer nieuwe, andere kansen met zich 
meebrengen. 
Momenteel zijn batterijsystemen heel interessant om te 
koppelen aan een hoogspanningscabine en in te zetten op de 
onbalansmarkt. Ook een snellader kan op strategische locaties 
een verdienmodel creëren voor ondernemers. 

9. Is er nog iets leuks dat je wil meegeven?
Vandaag kan elke ondernemer geld verdienen met zijn 
hoogspanningscabine. Maakt niet uit welk vermogen deze 
heeft. De energietransitie maakt het voor de energieleveranciers 
ontzettend moeilijk om te voorspellen wat de markt gaat doen. 
Hierdoor hebben ze nood hebben aan batterijsystemen om 
hun portfolio in balans te houden. Zo’n batterijsysteem heeft 
een levensduur van ca. 15 jaar, en is terugverdiend op 3 à 
5 jaar. Vandaag is een hoogspanningscabine meer dan 
een noodzakelijk kwaad, het is als ondernemer namelijk uw 
toegang tot de energiemarkt, en kan omgezet worden in een 
lucratieve asset. 

VanRoey stelt Frederic Michils aan als nieuwe 
Sales & Marketing Director
VanRoey, een ICT-provider met 
vestigingen in Turnhout, Geel, 
Antwerpen, Mechelen en Houthalen, 
stelt Frederic Michils aan als nieuwe 
Sales & Marketing Director. “Ik kijk er 
enorm naar uit om mijn ervaring en 
expertise in te zetten bij VanRoey.”

Frederic Michils behaalde een Master 
in Economische Wetenschappen aan 
de EHSAL en brengt een schat aan 
ervaring mee vanuit zijn vorige functie 
bij BKM-Orange, waar hij gedurende 
elf jaar een sleutelrol speelde in de 
groei van het bedrijf.

“Ik kijk er enorm naar uit om mijn 
ervaring en expertise in te zetten bij VanRoey en zie een unieke 
kans om het bedrijf verder te helpen groeien, zowel geografisch 
als in marktaandeel. Met mijn achtergrond in ICT, infrastructuur 
en security ben ik ervan overtuigd dat ik een waardevolle 
bijdrage kan leveren”, aldus een enthousiaste Michils.

“Frederic zijn ervaring maakt hem de ideale persoon om 
onze sales- en marketingactiviteiten naar een hoger niveau 
te tillen. Daarnaast helpt zijn connectie met Limburg ons om 
lokaal sterker te worden, terwijl we onze blik richten op grotere 
bedrijven en ons klantenportfolio uitbreiden”, zegt de CEO, 
die sinds enkele maanden aan het hoofd van het bedrijf staat, 
Joachim Lauwers.

*  Van Roey Automation
    Betrokken lid: Pat Van Roey
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20/03/25: Spreker Geert Janssens

17/04/25: Spreker Chris Verleye

24 - 28/04/25: Bezoek aan Stuttgart

15/05/25: Ochtendwandeling

20/06/25: Zomerfeest & Autorally

Save the DateData werkingsjaar
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Tip van onze Advocaat: 
“De waarheid en niets dan de waarheid”.
(een licht filosofische noot)
Op een rechtbank worden doorgaans evenveel waarheden 
verkondigd als er partijen zijn. 
Elk van de partijen kijkt vanuit zijn eigen invalshoek…al vertellen 
beiden een ander verhaal, het gaat toch over hetzelfde.
De rechtbank weerhoudt de feiten die zij relevant en bewezen 
acht en schrijft die neer in een vonnis: dat vonnis bevat dan de 
“juridische waarheid”.

In het beste geval is die die juridische 
waarheid de échte waarheid (maar soms 
dus niet…).

Maar wat is de échte waarheid ? Kunnen we die wel kennen ?
“Misschien is niets geheel waar, en zelfs dat niet”, schreef 
Multatuli.
(denk daar maar eens dieper over na…)

Is liegen eigenlijk strafbaar ?
Dat is het niet, tenzij je onder eed staat.

Tegenover de agent die je bij 
een alcoholcontrole vraagt of je 
gedronken hebt, mag je dus met een 
uitgestreken gezicht ontkennen.
Misschien is dat zelfs waar.
Je kan aan de agent ook Multatuli 
citeren, maar dan ga je zéker moeten 
blazen…

*  Aglos
    Betrokken lid: Philip Somers


